



香港業餘田徑總會  
Hong Kong Amateur Athletic Association

E-mail: [inquiry@hkaaa.com](mailto:inquiry@hkaaa.com) Website: [www.hkaaa.com](http://www.hkaaa.com)

致：各屬會負責人

**美津濃香港半馬拉松錦標賽 2017**

美津濃香港半馬拉松錦標賽 2017 將於 2017 年 12 月 10 日（星期日）假大美督舉行。賽事將於十月下旬開始公開接受報名。

鑑於本年賽事因地區居民反對封路而須調整賽道關係，經調整後參加人數名額由往年 3000 人減少至 2000 人。由於須維持一定比例予公眾報名，故此本賽事之屬會報名將改為註冊運動員優先網上報名，約 1000 個註冊運動員優先名額將以抽籤形式報名，註冊運動員可於 **2017 年 10 月 17 日至 10 月 23 日期間** 在田總網頁接受申請。抽籤結果將於 **10 月 24 日下午 2 時後** 以電郵個別通知運動員，而於截止後仍有餘額將會供公眾於 **2017 年 10 月 26 日至 11 月 7 日** 報名。

由 2017 年 7 月 26 日開始，於田總舉辦之長跑賽事（除運動家香港 10 公里挑戰賽 2017 外），如需經優先報名的田總註冊運動員，必須成為田總註冊運動員滿一年或以上（即於 2016 及 2017 年連續兩年均註冊為田總註冊運動員，而有關 2017 年度的運動員註冊表格亦須於 2017 年 9 月 29 日前遞交）。而於 2017 年 7 月 25 日或以前已將填妥註冊表格遞交到本會秘書處之人士不在此限。

為確保賽事的質素，運動員於半馬拉松成績須達到以下時間才可申請優先報名：

組別	時限
男子壯年組	1 小時 45 分
男子先進 1 組	1 小時 50 分
男子先進 2 組	1 小時 55 分
女子壯年組	2 小時 05 分
女子先進 1 組	2 小時 06 分
女子先進 2 組	2 小時 07 分
男、女子青年組..	不限

本會另特設優先名額予截至 2017 年 10 月 10 日香港最新排名中，半馬拉松項目首 10 名男、女子青年及成年運動員，以及上屆賽事獲得金章及銀章之跑手，以上運動員將收到邀請函作報名用途。

此外，如欲報名參加隊際項目，所有成員必須已各自於網上成功報名，於 **11 月 7 日至 11 月 12 日期間** 由一名隊伍代表以電郵形式提交以下資料至 [events@hkaaa.com](mailto:events@hkaaa.com)。

- 1) 各隊員之中英文姓名
- 2) 各隊員於網上報名之參考編號
- 3) 各隊員之出生年份
- 4) 隊伍名稱（中文及英文）
- 5) 隊伍聯絡人及電話



香港業餘田徑總會  
Hong Kong Amateur Athletic Association

E-mail: [inquiry@hkaaa.com](mailto:inquiry@hkaaa.com) Website: [www.hkaaa.com](http://www.hkaaa.com)

---

如有任何問題可與本會秘書處殷俊明先生聯絡(電話：2177 1154)。

謹祝各運動員再創佳績！

香港業餘田徑總會秘書處 謹啟

2017年10月13日



香港業餘田徑總會  
Hong Kong Amateur Athletic Association

E-mail: [inquiry@hkaaa.com](mailto:inquiry@hkaaa.com) Website: [www.hkaaa.com](http://www.hkaaa.com)

To: All Affiliated Clubs

13 October 2017

**Mizuno Hong Kong Half Marathon Championships 2017**

Mizuno Hong Kong Half Marathon Championships 2017 will be held on 10 December 2017 at Tai Mei Tuk, Tai Po, public enrollment will be started in the mid of October.

Due to the village residents against the road closure of this year event. The course route required to adjust and the number of participants need to be reduced from 3,000 in the previous year to 2,000 participants. In order to maintain a certain percentage for the public enrollment, the affiliated club registration will be changed to HKAAA registered athletes priority online registration. About 1,000 HKAAA registered athletes priority quota will be provided on a draw lots basis. The priority application for HKAAA registered athletes will be available on HKAAA website **between 17 October, 2017 and 23 October, 2017**. Athletes will be notified by email about the draw lots result on **24 October, 2017 (after 2pm)**. The unused quota will be released to public enrollment **between 26 October, 2017 and 7 November, 2017**.

With effective from 26 July 2017, only HKAAA registered athletes who registered for more than 1 years (i.e. he/she has registered as HKAAA athlete in both 2016 & 2017, and their application of 2017 HKAAA memberships must reached HKAAA Office **before 29 September 2017**) are eligible for the priority entries of distance running events organized by HKAAA (except Sportshouse HK 10K Challenge 2017). While athletes (for those only registered for 2017 HKAAA memberships) who submitted their registration forms to HKAAA Office **on or before 25 July 2017** are still eligible for the priority entry.

In order to ensure the high standard of this event, athletes must achieve below half marathon result for priority application of this event :

Categories	Time Limit
Men's Senior	1 hr 45 mins
Men's Master 1	1 hr 50 mins
Men's Master 2	1 hr 55 mins
Women's Senior	2 hrs 05 mins
Women's Master 1	2 hrs 06 mins
Women's Master 2	2 hrs 07 mins
Men's and Women's Junior	No limit

There are special priority quota for the overall top 10 Junior's and Senior's



香港業餘田徑總會  
Hong Kong Amateur Athletic Association

E-mail: [inquiry@hkaaa.com](mailto:inquiry@hkaaa.com) Website: [www.hkaaa.com](http://www.hkaaa.com)

---

athletes of the Half Marathon HK Ranking as at 10 October 2017 and also athletes who has been awarded the Mizuno gold or silver badge from Mizuno HK Half Marathon Championships 2016. An invitation for registration will sent to the above athletes.

For the team entries, all team members must complete their entries through the online enrollment procedure. Once they have successfully enrolled, the representative of the team should send below information of each teammate to [events@hkaaa.com](mailto:events@hkaaa.com) through email **between 7 November 2017 and 12 November 2017**.

- 1) Chinese and English name of each teammate
- 2) Online reference number of each teammate
- 3) Year of Birth of each teammate
- 4) Team name (Chinese and English)
- 5) Contact person and contact number

If you have any question, please contact Mr. Yan (Jacob) at 2177 1154.

Best wishes for all runners!

Hong Kong Amateur Athletic Association Secretariat